
Protokół Nr 1/14

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, które odbyło się w dniu 16.12.2014 r. o
godz. 9.00 w sali nr 32 Urzędu Miejskiego w Pabianicach, ul. Zamkowa 16.

Posiedzeniu przewodniczyła- Katarzyna Miękina – Przewodnicząca ww. Komisji.

Obecni wg załączonej listy obecności ( zał.nr 1)

 Porządek obrad :

1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad.
2. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał:
 w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2014 rok – proj.nr  2;
 w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2014 rok – proj.nr 3.
 w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2014 rok – proj.nr 8;
 w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Pabianic do zawierania porozumień w

sprawie  powierzenia  Miejskiej  Bibliotece  Publicznej  im.  Jana  Lorentowicza  w
Pabianicach zadań Powiatowej Biblioteki Publicznej dla Powiatu Pabianickiego;

 w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Pabianic do zawierania porozumień i
umów dotyczących realizacji zadań z zakresu oświaty i opieki społecznej z innymi
jednostkami samorządu terytorialnego jak i jednostkami administracji rządowej.

4. Sprawy różne.
 pismo Rady Rodziców przy Szkole Podst. Nr 3

Ad.1
Informacja nt. przyjęcia porządku obrad. 
Przewodnicząca Komisji zapytał czy są uwagi do porządku. Nie było. Bez uwag przyjęto
porządek.

Ad.2
Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji.

Przewodnicząca  Komisji  Katarzyna  Miękina  –  zgłosiła   kandydaturę   radnej  Grażyny
Wójcik.
Radna wyraziła zgodę na kandydowanie.

Głosowanie: za wyborem radnej na Wiceprzewodniczącego–5, przeciw-0, wstrzymało się
-1. Przyjęto.

Ad.3
Zaopiniowanie projektu uchwały    w sprawie  zmian w budżecie miasta Pabianic na 2014
rok – proj.nr  2   ( zał. nr 2) ;
Z-ca Skarbnika Katarzyna Muszyńska –dot. kwoty 47.500 zł,  jest to zwiększenie planu
dotacji  celowej  dla  gmin:Pabianice,  Ksawerów oraz  Aleksandrów Łódzki,  gdzie  do  ich
przedszkoli uczęszczają nasze dzieci.
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Naczelnik Waldemar Boryń - zgodnie z prawem  płacimy za nasze pabianickie dzieci jeśli
uczęszczają do innych jednostek terytorialnych.

Głosowanie:  za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały–7,  przeciw-0, wstrzymało się  -0.
Przyjęto.

Zaopiniowanie projektu uchwały    w sprawie zmian budżetu miasta Pabianic na 2014 rok –
proj.nr 3.  ( zał. nr 3) ;
Z-ca  Skarbnika  Katarzyna  Muszyńska-  dot.  kwoty  198.200 zł  dodatkowych  środków z
rezerwy części  oświatowej subwencji ogólnej.

Naczelnik  Waldemar Boryń-  te  środki  są  bo zostały 2 wnioski  złożone,  dostaliśmy je
późno  i  nie  w  pełnej  wysokości  jak  wnioskowaliśmy.  Dzięki  nim  będzie  doposażenie
pracowni sal lekcyjnych i pomieszczeń świetlicy.
Oprócz  tego  uchwała  dotyczy  porozumienia  zawartego  z  Powiatem  Pabianickim  dot.
zwrotu  kosztów  zatrudnienia  katechety   za  dzieci  uczęszczające  na  religię  do  Poza
szkolnego Punktu Katechetycznego.

Głosowanie:  za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały–7,  przeciw-0, wstrzymało się  -0.
Przyjęto.

Zaopiniowanie projektu uchwały     w sprawie zmian w budżecie miasta Pabianic na 2014
rok – proj.nr 8;  ( zał. nr 4) ;
Z-ca Skarbnika Muszyńska – dot. kwoty 156.025 zł jest to korekta po stronie dochodów.

Głosowanie:  za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały–7,  przeciw-0, wstrzymało się  -0.
Przyjęto.

Zaopiniowanie projektu uchwały   w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Pabianic do
zawierania porozumień w sprawie powierzenia Miejskiej  Bibliotece Publicznej  im.  Jana
Lorentowicza  w  Pabianicach  zadań  Powiatowej  Biblioteki  Publicznej  dla  Powiatu
Pabianickiego;  ( zał. nr 5) ;
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Waldemar Boryń- zgodnie z art. 8 ust. 2a

oraz art. 10 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2013 r.,

poz. 594 z późn. zm.) wykonywanie zadań publicznych z zakresu administracji rządowej

może  być  realizowane  w  drodze  współdziałania  między   jednostkami  samorządu

terytorialnego w formie porozumień.  Miejska Biblioteka Publiczna w Pabianicach realizuje

zadania  Powiatowej  Biblioteki  Publicznej,  zgodnie  z   art.  19  ust.  3  ustawy z  dnia  27

czerwca 1997 r. o bibliotekach, które mogą być wykonywane na podstawie zawieranych

corocznie  z  Powiatem  Pabianickim  porozumień.  Konieczne  jest  więc  rozszerzenia

pełnomocnictwa  Prezydenta  Miasta  do  zawierania  stosownych  porozumień  w  celu

sprawnego realizowania zadań postawionych przed miastem.

Biorąc pod uwagę powyższe, uznajemy za zasadne podjęcie ww. uchwały na całą

kadencję, czyli lata 2014 – 2018.
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Głosowanie:  za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały–8,  przeciw-0, wstrzymało się  -0.
Przyjęto.

Zaopiniowanie projektu uchwały      w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Pabianic do
zawierania porozumień i umów dotyczących realizacji  zadań z zakresu oświaty i opieki
społecznej z innymi jednostkami samorządu terytorialnego jak i jednostkami administracji
rządowej.  ;  ( zał. nr 6) ;
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu Waldemar Boryń- Zgodnie z art. 8 ust. 2 i 2a

oraz art. 10 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2013 r.,

poz.  594  z  późn.  zm.)  wykonywanie  zadań  publicznych    z  zakresu  oświaty  i  opieki

społecznej  może  być  realizowane  w  drodze  współdziałania  między   jednostkami

samorządu terytorialnego jak i jednostkami administracji rządowej w formie porozumień i

umów.  Ponieważ ciągle dochodzą do wykonania nowe zadania określone                 w

odrębnych  przepisach,  związane  m.in.  z  przekazywaniem  pomocy  rzeczowej  lub

finansowej  na  rzecz  innych  jednostek  samorządu  terytorialnego  jak  i  wykonywaniem

zadań  zleconych  z  zakresu  administracji  rządowej,  konieczne  jest  rozszerzenie

pełnomocnictw Prezydenta Miasta do zawierania stosownych porozumień i umów w celu

sprawnego realizowania zadań  postawionych przed gminą.

Biorąc  pod  uwagę  powyższe,  uznajemy  za  zasadne  podjęcie  ww.  uchwały  na

następną kadencję, czyli lata 2014 – 2018.   

Radny  Rafał  Madaj-  jak  będziemy  informowani  o  zawartych  porozumieniach  i  na  ile
wcześniej.

Naczelnik Waldemar Boryń- na sesji jest informacja prezydenta co się działo pomiędzy
sesjami i tam będzie  podana taka informacja.

Głosowanie:  za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały–8,  przeciw-0, wstrzymało się  -0.
Przyjęto.

Ad.4
Sprawy różne.
 pismo Rady Rodziców przy Szkole Podst. Nr 3 przełożone  do omówienia na 
kolejne posiedzenie.

Ustalenie terminów odbywania komisji.
Po dyskusji ustalono, że posiedzenia będą odbywały się we wtorki, godz. 8.30, było to 
przedyskutowane na konwencie.
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Na tym zakończono posiedzenie o godz.9.35.
Nagranie audio z obrad- z przyczyn technicznych nie zostało nagrane.

Protokółowała:              Przewodniczyła:

    Monika Ludziejewska                                        Katarzyna Miękina

4


